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 PROTOKÓŁ 
obrad XIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 16 kwietnia 2020 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1110 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 14 

Radni nieobecni  - 1 

 

1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XIX sesji 

nadzwyczajnej. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, 

wszystkich pozostałych uczestników sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłakowo; 

4. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w planowanym porządku obrad nie ma punktu 

dotyczącego pytań do pracowników urzędu, jednakże jeżeli takie pytania się pojawią i nie będą 

dotyczyć regulaminu będzie możliwość ich zadania. 

Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady sprawdził obecność i stwierdził  kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłakowo. 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

Radna Aneta Machnyk – drogą mailową przesłała pytania dotyczące regulaminu. 

wg załącznika nr 2 do protokołu  
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Przewodniczący Rady - przedstawił zadane pytania. 

Kierownik RGT – udzielił odpowiedzi na pytania. 

Burmistrz Miłakowa – uzupełnił wypowiedzi Kierownika RGT oraz wyjaśnił, iż wszyscy 

mieszkańcy gminy są zobowiązani segregować śmieci. Przedsiębiorcy nie mają obowiązku 

zawierać umowy z Rudnem, a warunki odbioru śmieci będą ustalane z operatorem. 

Radna Aneta Machnyk – dopytała o odbiór śmieci z koszy przy chodnikach. 

Kierownik RGT – wyjaśnił, iż jest to zadanie zarządcy czyli w tym wypadku urzędu. 

Radny Andrzej Nagraba – zapytał o projekt umów z przedsiębiorcami, z którym można by 

było się zapoznać. 

Kierownik RGT – wyjaśnił, iż to zależy od przedsiębiorcy z kim zawrze umowę na wywóz 

śmieci i przedsiębiorca powinien sam zapoznać się z ofertą na rynku. 

Burmistrz Miłakowa – uzupełnił wypowiedz Kierownika RGT. 

Radny Zbigniew Opoka – wyjaśnił na jakiej zasadzie były podpisane umowy na wywóz 

śmieci i stwierdził, że teraz np. na wywóz śmieci z cmentarza trzeba będzie podpisać umowę 

bezpośrednio z wykonawcą, a nie ze związkiem. 

Kierownik RGT – wyjaśnił, iż to nie jest wymysł gminy, tytko związek podjął decyzję  

iż wyłącza przedsiębiorców z systemu. 

Radna Aneta Machnyk - zapytała, gdzie będą składane nowe deklaracje. 

Kierownik RGT – wyjaśnił, że tak jak do tej pory deklaracje składa się do związku. 

Radny Roman Proć – zwrócił uwagę, iż na pytania zadane mailowo w znacznej część padły 

już odpowiedzi. Zapytał się, kto będzie nadzorował inne postanowienia regulaminu. 

Kierownik RGT - wyjaśnił, iż do tego celu Pan Burmistrz może utworzyć komisję  

i nadzorować obowiązki wynikające z regulaminu. 

Radny Roman Proć – zapytał, czy taka komisja jest utworzona. 

Kierownik RGT – do tej pory pan Burmistrz nie powołał takiej komisji. 

Radny Roman Proć – złożył wniosek do Pana Burmistrza by wszyscy mieszkań listownie 

dostali niniejszy regulamin. 

Przewodniczący Rady – wyjaśnił, iż regulamin zamieszczany jest na stronie internetowej  

i wszyscy mogą się z nim zapoznać. Zapytał Burmistrza, czy będzie inna forma informowania 

mieszkańców. 

Burmistrz Miłakowa – stwierdził, iż regulamin nie uległ zmianie poza częścią dotyczącą 

segregacji śmieci, a informowanie mieszkańców o każdym regulaminie jest wręcz niemożliwe. 

Burmistrz wyjaśnił jednocześnie, iż komisję można powołać, ale będzie ona miała ograniczony 

zakres działania. 

Radny Henry Kuszpit - zapytał o osoby które nie będą płacić za śmieci. 



 

3 
 

Kierownik RGT – wyjaśnił, iż związek posiada komórkę windykacyjną, której zadaniem jest 

ściąganie należności. 

Skarbnik Gminy – dodała, iż wszystkie odpłatności trafiają do związku gmin dlatego też 

windykacją też zajmuje się związek. 

Przewodniczący Rady – zapytał się o te osoby, które nie złożyły deklaracji. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiadając wyjaśnił, iż do zadań komórki windykacyjnej jest nie 

tylko ściąganie niezapłaconych należności, ale również docieranie do tych którzy deklaracji nie 

złożyli. 

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, iż akcją promocyjną zmiany w segregacji śmieci zajmuje się 

związek. 

Radny Zbigniew Opoka – zapytał się o kompostownik i opłaty za śmieci. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż kompostownik musi spełniać pewne wymogi  

i uwarunkowania. 

Zastępca Burmistrza – uzupełnił wypowiedz Przewodniczącego Rady i wyjaśnił,  

iż kompostownik może posiadać domek jednorodzinny i wówczas jest możliwość ulgi  

w opłacie za śmieci wynoszącej 5 zł od gospodarstwa. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Miłakowo została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/ 123 /2020 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

Mecenas – poinformował, iż ze względu na zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym  

o zmianę w porządku obrad powinniśmy zapytać Burmistrza oraz poddać ją pod głosowanie  

Przewodniczący Rady – zapytał Burmistrz, czy wyraża zgodę na zmianę w porządku obrad o 

punk – zapytania, wnioski. 

Burmistrz Miłakowa – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zmiany porządku obrad. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radny. 

wg załącznika nr 5 do protokołu  

Przewodniczący Rady - poprawka została przyjęta jednogłośnie. 
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Wnioski i zapytania  

 

Radny Henry Kuszpit  - zadał pytanie o sytuację na terenie gminy Miłakowa ze względu na 

stan epidemiologiczny związany z koronawirusem. Zapytał również o wyposażenia  

w rękawiczki, maseczki i inne materiały ochronne dla OSP działających na terenie Gminy 

Miłakowo. 

Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że jeżeli chodzi o maseczki dla mieszkańców to złożone 

jest zapotrzebowanie. Gmina Miłakowo jest na liście, ale kiedy do nas dotrą to nie mamy 

jeszcze informacji. W kwestii wyposażenia osobistego strażaków więcej mógłby powiedzieć 

wypowiedzieć S. Banach. Z posiadanych informacji można wywnioskować, że strażacy  

są odpowiednio zabezpieczeni. 

Burmistrz Miłakowa - poinformował iż dystrybucja darmowych maseczek odbywać się 

będzie najprawdopodobniej na podstawie złożonych deklaracji śmieciowych. Co do sytuacji na 

naszym terenie nie ma osób zarażonych, a liczba osób w kwarantannie z dnia na dzień się 

zmienia. 

Przewodniczący Rady – zauważył iż powinno nam zależeć na zdrowiu każdego mieszkańca, 

a na weryfikację osób które nie złożyły deklaracji trzeba chyba znaleźć inny sposób. 

Radny Andrzej Nagraba - nie powinniśmy dzielić mieszkańców, gdyż są to pieniądze 

publiczne. 

Sekretarz Gminy – uzupełniła wypowiedź Burmistrza i powiedziała, że akcja 

„maseczkidlapolski” jest akcją społeczną, maseczki otrzymamy za darmo, ewentualnie można 

wesprzeć akcję we własnym zakresie. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy będą to maseczki jednorazowe czy wielokrotnego 

użytku. 

Sekretarz Gminy – odpowiadając powiedziała, iż będą to maseczki wielokrotnego użytku  

i będzie można je odkażać. 

Burmistrz Miłowa – wyjaśnił, iż jest to dobry sposób do weryfikacji, a ludzi którzy spełniają 

swoje obowiązki wobec gminy trzeba nagradzać. 

Przewodniczący Rady – zauważył, że najbardziej powinno nam zależeć na zdrowiu ludzi, a 

system będziemy uszczelniać w inny sposób i do tego tematu na pewno wrócimy. 

Radny Roman Proć – zapytał o sposób dystrybucja tych masek. 

Sekretarz Gminy – stwierdziła, że na razie nie ma jeszcze uzgodnionego sposobu dystrybucji. 

Niewykluczone, że będziemy prosić o pomoc strażaków czy też pocztę polską. 

Roman Proć – zapytał, czy informacja pojawi się na stronie internetowej. 

Sekretarz Gminy – poinformowała, że jeżeli tylko dostaniemy maseczki wszelkie niezbędne 
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informacje pojawią się na stronie. 

Radny Zbigniew Opoka – ustosunkował się do wypowiedzi Pana Burmistrza o dystrybucji 

maseczek. 

Przewodniczący Rady – odniósł się do zaleceń służb medycznych abyśmy byli zdrowi. 

Przypomniał o złożeniu do 30 kwietnia oświadczeń majątkowych oraz by zaglądać na służbową 

pocztę e-mail. 

Sekretarz Gminy – podziękowała za zrealizowanie sesji w tak trudnych warunkach. 

 

4. Zamknięcie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Izabela Stryjek          (-) Michał Boczulak 

 


